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Abstract (en)
An improved fountain solution for lithographic printing contains wetting agents, pH-regulating substances, humectants, if desired film- formers,
and softeners and preservatives, where as wetting agent preferably one or more substances are included from Group A, which consists of a)
polypropylene glycol (400 - 2000) b) 3,5-dimethyl-1-hexyn-3-ol c) 3,6-dimethyl-4-octyne-3,6-diol d) 2,4,7,9-tetramethyl-5-decyne-4,7-diol e)
ethoxylation products of b, c and/or d f) combinations of a, b, c, d, and/or e with additional customary wetting agents, and, additionally, contains one
or more water-soluble substances from Group B, which consists of g) aliphatic or aromatic sulphonic acids or sulphonates with hydrocarbon chains
having a maximum of 10 carbon atoms h) if desired, alkoxylated ether sulphonic acids or ether sulphonates i) if desired, sulphonated alkylphenol
ethoxylates j) alkoxylated carboxylic acids with a maximum of 10 carbon atoms.

Abstract (de)
Ein verbessertes Feuchtwasser für den Offsetdruck enthält Netzmittel, pH-regulierende Substanzen, Feuchthaltemittel, gegebenenfalls Filmbildner,
Enthärtungsmittel und Konservierungsmittel, wobei als Netzmittel vorzugsweise eine oder mehrere Substanzen der Gruppe A enthalten sind, die
besteht aus a) Polypropylenglykol (400 - 2000), b) 3,5 Dimethyl-1-hexin-3-ol, c) 3,6 Dimethyl-4-octin-3,6-diol, d) 2,4,7,9-Tetramethyl-5-decin-4,7-diol,
e) Ethoxylierungsprodukte von b, c und/oder d, f) Kombinationen von a, b, c, d und/oder e mit weiteren üblichen Netzmitteln, wobei es zusätzlich
enthält eine oder mehrere wasserlösliche Substanzen der Gruppe B, die besteht aus, g) aliphatischen oder aromatischen Sulfonsäuren oder
Sulfonaten mit Kohlenwasserstoffketten mit maximal 10 Kohlenstoffatomen, h) gegebenenfalls alkoxilierten Ethersulfonsäuren oder Ethersulfonaten,
i) gegebenenfalls sulfonierten Alkylphenolethoxylaten, j) alkoxilierten Carbonsäuren mit maximal 10 Kohlenstoffatomen.
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